

A special notice of the proxy for attendance of AGM

A juridical person may authorize one of its representatives or managers, by virtue of a resolution passed by its Board of Directors or an equivalent body, to represent it at the Annual General Meeting; the said authorized representative shall have the powers determined under the authorization resolution

A person holding a proxy or power of attorney on behalf of a shareholder should send such proxy or power of attorney along with other related documents to Orient UNB Takaful PJSC on the following email address (sundaram.rajaraman@orientunbtakaful.ae) while mentioning the email and the mobile phone number of the attorney for completing the registration process:

The proxy or power of attorney signed by the shareholder or the authorized signatory of a juridical person shall be authenticated by or from:

- 1)Notary Public;
- 2)Commerce chamber or economic department in the United Arab Emirates;
- 3)A bank or company licensed in the United Arab Emirates provided that the shareholder holds an account in either of them; or
- 4)Any other entity licensed to carry out attestation activities.

A copy of both sides of the Emirates ID or passport of both the shareholder and attorney shall be attached to the proxy or power of attorney issued by individual shareholders.

The proxy or power of attorney issued by a juridical person shall be stamped and attached to it a copy of the board of directors decision or commercial license listing the authorized signatories along with a copy of both sides of the Emirates ID or passport of both the authorized signatory and attorney.

تنويه خاص بتوكيلات حضور الجمعية العمومية

للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه ليمثله في الجمعية العمومية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض

يجب على كل شخص يحمل توكيلاً أو تفويضاً نيابة عن مساهم أن يقوم بإرسال التوكيل أو التفويض مع أية مستندات أخرى عن طريق البريد الإلكتروني الخاص بأورينت يو ان بي تكافل (مساهمة عامة) على العنوان البريدي التالي: sundaram.rajaraman@orientunbtakaful.ae مع ذكر البريد الإلكتروني ورقم الهاتف المحمول الخاصين بالوكيل لأغراض استكمال عملية التسجيل

يجب توقيع التوكيل أو التفويض من المساهم أو المخول بالتوقيع في حال الشخص الاعتباري على أن يكون التوقيع معتمد من أو لدى:

- (1) الكاتب بالعدل
- (2) غرفة تجارة أو دائرة التنمية الاقتصادية في دولة الإمارات العربية المتحدة .
- (3) اي بنك أو شركة مرخصة في الإمارات العربية المتحدة شريطة أن يكون للمساهم حساب لدى أي منهما؛ أو
- (4) اي جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق

يرفق مع التوكيل أو التفويض الصادر عن المساهمين الأفراد صورة من جهتي الهوية الإماراتية أو من جواز سفر كلا المساهم والوكيل.

وفي حال التوكيل أو التفويض الصادر عن شخص اعتباري فيجب أن يرفق معها صورة من قرار مجلس الإدارة أو الرخصة المذكور فيها المخولين بالتوقيع مع صورة من جهتي الهوية الإماراتية أو من جواز سفر كلا من المخول بالتوقيع والوكيل.